
24 januari 2018 

Beantwoording openstaande (technische) vragen commissie Ruimte d.d. 04-09-2019

Agendapunt 5 Raadsvoorstel Jaarstukken 2018 Gemeente Zevenaar (Z/19/336576)

Openstaande vragen:
a. Het college gaat kijken of de borden bij de brug Eltenseweg beter geplaatst kunnen worden en neemt 

de suggestie mee om ze dichter bij de versmalling te plaatsen; 
b. er komt nog een antwoord op de vraag wat de gevolgen voor het  RPW  (Regionaal Programma 

Werklocaties) zijn van in erfpacht uitgegeven gronden; 
c. het college zal de stand van zaken van de Economische Visie gemeente Montferland melden in  de 

eerstvolgende vergadering van de commissie Ruimte (25 september a.s.).

Antwoord:
a.  Wij zullen u hierover apart informeren.
b.   Dit heeft geen andere gevolgen dan wanneer gronden verkocht zijn. Belangrijk is dat de akte van erfpacht 

of verkoop gepasseerd zijn bij de notaris en dat de kavels door een eindgebruiker worden ontwikkeld en 
gebruikt. Niet de eigendom, maar het gebruik is bepalend. Waar het om gaat is dat de kavels niet meer 
beschikbaar zijn in de markt.

c.   De stand van zaken wordt gemeld in de eerstvolgende vergadering van de commissie Ruimte. 

Agendapunt 9 Raadsinformatiebrieven Woonruimteverdeling (2019-059) en Raamovereenkomst 
prestatieafspraken 2020-2024

Openstaande vraag/toezegging:
Toegezegd wordt om nog na te gaan of de gemeente Zevenaar gebruik maakt van de landelijke subsidie 
voor huisvesting statushouders. 

Antwoord: 
Eerder is bij de behandeling van de 1e Voortgangsrapportage 2019 is over de subsidieregeling voor huisvesting 
statushouders een technische vraag gesteld (Raadsvragen ID 162). Volledigheidshalve verwijzen wij u naar de 
eerdere beantwoording. In de beantwoording gaven wij aan wat de voorwaarden voor deze regeling zijn en 
waarom de gemeente Zevenaar niet van deze regeling gebruik maakte. In de tussentijd hebben zich geen 
wijzigingen voorgedaan.

Agendapunt 13 Stand van zaken Duurzaamheid
Er wordt een vraag gesteld of de gemeente Zevenaar nog op het traject is voor wat betreft de 7,5% 
energiebesparing bij bedrijven. Het college laat weten de exacte aantallen/percentages niet paraat te 
hebben en zegt toe hier nog op terug te komen. 

Antwoord:
De Omgevingsdienst ODRA voert de energiecontroles uit voor Zevenaar en beschikt over de registraties en 
data. Wij hebben de Omgevingsdienst ODRA benaderd voor input om antwoord te geven op deze vraag. Het 
antwoord volgt in de eerstvolgende vergadering van de commissie Ruimte (25 september a.s.).

Er zijn verder geen openstaande (technische) vragen n.a.v. de commissie. Overige door het college 
gedane toezeggingen worden in het overzicht toezeggingen in IBabs geregistreerd.


